
 

Številka: 900-122/2016-3                     

Datum:   13. 04. 2016                                                                                                       

              

Z A P I S N I K 

 

15. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo, 13. 04. 

2016, ob 18.00 uri na sedežu Četrtne skupnosti Posavje, Bratovševa ploščad 30, Ljubljana.  

 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in vodil 

predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje, gospod Amir Crnojević.  

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Amir Crnojević, Aljoša Masle, Andrej Ciuha, Bojan Žibert,    

                                               Mihael Novak, mag. Sandra Pahić, Helena Grom, Uroš Minodraš   

                                               mag. Franc Smolič, Mojca Hribernik, Nataša Pečnik, mag. Jana Morela.    

ODSOTNI ČLANI SVETA: Sašo Jokić    

OSTALI NAVZOČI:             Rok Manfreda - SLS MU MOL, Tilen Žvab – PP Ljubljana - Bežigrad.  

 

Predsednik Sveta ČS Posavje gospod Amir Crnojević je pozdravil vse navzoče. Ugotovil je, da je od 

13 članov sveta na seji prisotnih 10 članov sveta, kar je pomenilo, da je bil svet sklepčen in je lahko 

pričel z delom. 

 

Pred glasovanjem o dnevnem redu je predsednik sveta predlagal razširitev dnevnega reda z novo 

točko pod zaporedno številko 3. Finance – potrditev predloga cenika oglasnega prostora v glasilu 

Četrtne skupnosti Posavje »Obzornik Četrtne skupnosti Posavje«. Ostale točke predlaganega 

dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 

 

Prisotni so s predlogom soglašali. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji DNEVNI RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 14. redne seje Sveta ČS Posavje MOL 

2. Ljubljana – Zelena prestolnica Evrope 2016 

3. Finance – potrditev predloga cenika oglasnega prostora v glasilu Četrtne skupnosti 

Posavje »Obzornik Četrtne skupnosti Posavje« 

4. Informacije za člane sveta o tekočih zadevah  

5. Pobude občanov in članov Sveta ČS Posavje 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 10 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 1 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 14. REDNE SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI 

POSAVJE MESTNE OBČINE LJUBLJANA  

 

Zapisnik 14. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana so člani sveta 

prejeli skupaj s sklicem seje.  
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Na zapisnik ni bilo pripomb. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 1/15: 

Svet Četrtne skupnosti Posavje potrjuje zapisnik 14. redne seje Sveta Četrtne skupnosti 

Posavje Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  

 

 

AD 2 

LJUBLJANA – ZELENA PRESTOLNICA EVROPE 2016 

 

Prisotni člani sveta so na kratko predstavili vsak svoje zelene projekte, ki jih bodo skupaj z društvi in 

drugimi organizacijami izpeljati v času, ko bo ČS Posavje zeleni ambasador Zelene prestolnice 

Evrope 2016. 

 

18:15 se je seji pridružil g. Uroš Minodraš.  

18:30 se je seji pridružila mag. Jana Morela. 

 

Prisotni so se dogovorili, da se kratke predstavitve zelenih projektov in dogodkov načrtovanih za čas 

ambasadorstva, posredujejo v pisarno na sedež ČS Posavje do ponedeljka 18. 04. 2016.  

 

18:40 je sejo zapustil g. Andrej Ciuha. 

 

 

  AD 3 

FINANCE – POTRDITEV PREDLOGA CENIKA OGLASNEGA PROSTORA V 

GLASILU ČETRTNE SKUPNOSTI POSAVJE »OBZORNIK ČETRTNE 

SKUPNOSTI POSAVJE« 

 

Gradivo za to točko dnevnega reda so člani sveta prejeli na seji sami. 

 

Predsedujoči je prisotne obvestil, da je Župan MOL, g. Zoran Janković, dal soglasje k programu 

zbiranja namenskih sredstev za izdajanje glasila »Obzornik Četrtne skupnosti Posavje« in tudi 

soglasje k predlogu Cenika oglasnega prostora v glasilu Četrtne skupnosti Posavje »Obzornik Četrtne 

skupnosti Posavje«. Nadalje je predlagal, da cenik oglasnega prostora zdaj sprejme še Svet ČS 

Posavje.  

 

19:20 je sejo zapustila mag. Jana Morela. 

 

Po razpravi je predsedujoči na glasovanje dal predlog SKLEPA št. 2/15: 

Svet ČS Posavje sprejme cenik oglasnega prostora v glasilu Četrtne skupnosti Posavje MOL 

»Obzornik Četrtne skupnosti Posavje«.   

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  

 

19:30 je sejo zapustila mag. Sandra Pahić. 
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AD 4 

INFORMACIJE ZA ČLANE SVETA O TEKOČIH ZADEVAH 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj s sklicem in na seji sami. 

 

Predsedujoči je prisotne seznanil z odgovori, ki jih je Svet ČS Posavje prejel na pobude občanov in 

članov sveta v obdobju od zadnje seje: 

- OGDP MU MOL je posredoval odločbo o spremembi smeri vodenja prometa na Bratov 

Čebuljev ulici; 

- OGDP MU MOL je odgovoril na pobudo za ograditev otroškega igrišča na Kumrovški ulici. 

 

 

Predsedujoči je podal kratko poročilo o svojem delu, o sestankih in aktivnostih, ki so se zgodile od 

zadnje seje Sveta ČS Posavje. Povedal je, da je ČS Posavje 15. 3. 2016 gostila skupino nevladnih 

organizacij ter lokalne aktiviste, ki so se udeležili Skupnostnega treninga, na katerem so podali 

predloge za razvijanje skupnosti in izmenjali primere dobrih praks (npr. Knjižnica reči v Savskem 

naselju…).  

 

Predsedujoči je povedal, da se je ČS Posavje na povabilo javnega zavoda Cene Štupar vključila v 

projekt Teden vseživljenjskega učenja (13. 5. do 22. 5.). Projekt je najvidnejša promocijska kampanja 

na področju izobraževanja in učenja v Sloveniji. Usklajujejo ga na Andragoškem centru Slovenije, 

koordinator pa je JZ Cene Štupar. V sklopu projekta bomo v ČS Posavje v knjižnici Glinškova 

ploščad skušali organizirati dve potopisni predavanji, v HD Nikoli sam pa bi organizirali krajšo 

prireditev s folklorno skupino Kolovrat in istoimensko glasbeno skupino ter razstavo slik in slikarsko 

delavnico učenja risanja. 

 

Predsednica Delovne skupine za urejanje in čiščenje javnih površin v ČS Posavje ga. Nataša Pečnik 

je na povabilo predsedujočega podala kratko poročilo o delovni akciji, ki je bila izvedena v soboto, 9. 

4.  2016, v sodelovanju z lokalnimi društvi in prostovoljci. Kmečka strojna skupnost Savlje Kleče 

(KSSSK) je tradicionalno čistila območje Roje ob Savi. Akciji  so se pridružili tudi Mladi zmaji, ki so 

ustvarili in zasadili Zmajski zeliščni vrt pred vhodom v dvorano na sedežu ČS Posavje. Občani so se 

razdelili v več skupin. Nekateri so se odpravili čistiti parkirišča, druga skupina pa je na Bratovševi 

ploščadi izdelala visoko gredo in jo zasadila s sivko. Kljub slabemu vremenu je bila akcija uspešna in 

ga. Pečnik se je ob tej priliki zahvalila vsem sodelujočim. Zahvali sodelujočim se je pridružil tudi 

predsednik sveta in poudaril, da je bilo v akcijo vložene veliko energije in dobre volje in da je bilo 

vzdušje na akciji kljub vremenu neverjetno pozitivno in nabito z energijo. Še posebej se je zahvalil 

članom KSSSK, podjetju KPL za donacijo prsti in ge. Lidiji Deu za izvedbo nagrade udeležencem 

delovne akcije - strokovno vodenje občanov po poteh Rimske  Ljubljane. 

 

Nadalje je predsedujoči poročal, da so mladi biologi iz OŠ Danile Kumar aktivno pristopili k 

sodelovanju v projektu Skupnostni zeliščni vrt Savlje in v ponedeljek, 11. 4. 2016 zasadili zeliščno 

spiralo z domačimi avtohtonimi zelišči. Zelišča bodo na voljo vsem občanom, sicer pa je cilj projekt 

tudi osveščanje o koristih in uporabnosti zelišč.  

 

Predsednik sveta je glede na neodložljive obveznosti in posledično odsotnost predsednika Delovne 

skupine za reševanje problematike Bratovševe ploščadi v njegovem imenu predstavil odločitev 

sprejeto na zadnji korespondenčni seji DESK BP ter predstavil tudi predlog sklepa za določitev smeri 

nadaljnega reševanja problematike BP: 

Svet ČS Posavje na pristojni oddelek MU MOL pošlje prošnjo za čim hitrejšo izvedbo postopka  

pridobitve statusa grajenega javnega dobra na pohodnem delu objekta z ID št. 1735-3421 na 

parcelah št. 277/2 k.o. 1735 – Stožice, št. 281/103 k.o. 1735 – Stožice, št. 1244/104 k.o. 1734 – 

Ježica, št. 1244/103 k.o. 1734 – Ježica in št. 1470/24 k.o. 1734 – Ježica ter, da pristopi k ureditvi 

solastniških razmerij na podzemnem delu stavbe po ZVEtL-u v nepravdnem postopku pri pristojnem 

sodišču   s prednostno obravnavo zaradi izvedbe nujnih vzdrževalnih del. 
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V nadaljni razpravi so prisotni soglašali, da je predlog sklepa korekten, a da je celotna zadeva zelo 

kompleksna, strokovno zahtevna in so zato soglasno predlagali, da se o nadaljnih korakih v smeri čim 

hitrejše realizacije sanacije Bratovševe ploščadi predsedujoči najprej osebno posvetuje z Županom 

MOL, g. Zoranom Jankovićem. V nadaljevanju pa Svet ČS Posavje na eni do prihodnjih sej sprejme 

dokončno odločitev o nadaljnem reševanju problematike. 

 

Podpredsednik Sveta ČS Posavje, g. Novak je izrazil zaskrbljenost nad počasnim izvrševanjem 

prioritet, ki jih je Svet ČS Posavje določil ob začetku mandata 2014 – 2018.  V nadaljevanju je Svet 

ČS Posavje pregledal realizacijo projektov - prioritetnih nalog v mandatu 2014 - 2018 in ugotovil, da 

večina projektov ni realizirana. Svet ČS Posavje je že pred časom zaprosil za informacije o projektu 

Avšičeva cesta (potrebno je poslati projektno dokumentacijo na ČS Posavje) in o projektu Bratovševa 

ploščad (župan MOL, g. Zoran Janković je na 10. seji Sveta ČS Posavje obljubil, da bo projektna 

dokumentacija poslana do decembra 2015. Svet ČS Posavje do danes tega ni prejel).  

 

Prisotni člani Sveta ČS Posavje so soglašali, da se pristojni oddelek MU MOL pozove, da nemudoma 

pošlje projektno dokumentacijo za omenjena projekta v seznanitev in morebitne pripombe. Strokovna 

služba pa pripravi pregled nerešenih zadev po pristojnih oddelkih. 

 

Predsedujoči je povedal, da ima Knjižnica Glinškova ploščad v primerjavi z drugimi podobnimi 

knjižnicami v Ljubljani manj obiska in da dolgoročno lahko pride tudi do najhujšega - do zaprtja 

enote. Da do tega ne bi prišlo, so v knjižnici pred tednom dni organizirali prvi svoj večji dogodek in 

obljubili, da bodo v prihodnje povečali svojo aktivnost.  

 

V nadaljni razpravi so prisotni soglašali, da bi bilo zaprtje knjižnice velika izguba za skupnost in da 

je potrebno narediti vse, da do tega ne pride. Za prvo potezo v teh prizadevanjih so predlagali 

pogovor predsednika Sveta Posavje z vodjo knjižnice in morda izvedbo manjše raziskave o 

primernosti urnika delovanja knjižnice.  

 

 

AD 5 

POBUDE OBČANOV IN ČLANOV SVETA ČS POSAVJE 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje. 

 

a) Pobuda za postavitev potopnega količka na intervencijski poti na Bratovševo ploščad 

 

Predsedujoči je povedal, da so se glede prioritetne naloge postavitve potopnega količka za omejitev 

dovoza na Bratovševo ploščad, stvari premaknile naprej. Strokovna služba je s strani JP LPT d.o.o. 

uspela pridobiti ažuriran podatek o višini stroškov postavitve tovrstnega količka. Strošek ni več 

nerazumno visok. Poleg gradbenih del pa je pred postavitvijo količka potrebno določiti tudi 

odgovorno »osebno«, ki bo prevzela nadzor nad občasnimi »izjemnimi dovozi« na ploščad in 

določitev pravilnika, ob kakšnih izjemnih primerih je dovoz na ploščad dopusten, oz. kakšni so 

postopki za pridobitev dovoljenja za dovoz na ploščad.  

 

Predsedujoči je povedal, da predlog podpira in predlagal, da se zadeva nadalje obravnava in razdela 

na Sosvetu za varnost in promet pri Svetu ČS Posavje MOL. Prisotni so s predlogom soglašali. 

 

 

b) Pobuda podpredsednika Sveta ČS Posavje, g. Novaka, da na prihodnjo majsko sejo 

Sveta ČS posavje povabi strokovnjaka MU MOL pristojnega za izgradnjo 

kanalizacijskega kanala C0 
 

G. Novak je opozoril, da je od prošnje Svet ČS Posavje za dodatne informacije v zvezi s projektom 

izgradnje visokotlačnega kanalizacijskega sistema na Brodu ob reki Savi (kanalizacijski kanal C0) 

minilo že več kot leto dni. Svet je v zvezi s pobudo poslal tudi že urgenco, a odgovora še vedno ni 
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prejel. Glede na to je g. Novak predlagal, da se na majsko sejo Sveta ČS Posavje povabi pristojnega 

strokovnjaka MU MOL, ki bi lahko podrobneje predstavil projekt izgradnje kanala C0 in odgovoril 

na porajajoča se vprašanja.    

 

Prisotni so s predlogom soglašali. 

 

 

c) Pobuda za določitev ulice v ČS Posavje, ki bi jo v jesenskem tednu mobilnosti, za en dan 

zaprli za ves promet 
 

Predsedujoči je povedal, da je bila na koordinaciji predsednikov četrtnih skupnosti s podžupanom, g. 

Crnekom, izražena pobuda, da četrtne skupnosti do konca maja 2016 predlagajo vsaka po eno ulico, 

ki bi jo v jesenskem tednu mobilnosti zaprli za motorizirani promet.   

 

Predsedujoči je predlagal, da na prihodnji majski seji vsak član sveta ČS Posavje predstavi svoj 

predlog zaprtja ulice za en dan. 

 

Prisotni so s predlogom soglašali. 

 

 

d)  Pobuda OŠ za spremembo naslova iz Godeževe ulice 11 v Kalingerjevo ulico 8 

 

Po razpravi je predsedujoči na glasovanje dal predlog SKLEPA št. 3/15: 

Svet ČS Posavje MOL podpira pobudo OŠ Danile Kumar za spremembo naslova Osnovne šole 

Danile Kumar iz Godeževe ulice 11 v Kalingerjevo ulico 8 in jo ocenjuje kot utemeljeno. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  

 

 

Dnevni red je bil izčrpan in predsedujoči je sejo zaključil ob 20:45 uri. 

 

 

Zapisal:  

Rok Manfreda 

 

Amir CRNOJEVIĆ 

Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje 

Mestne občine Ljubljana 

 

 

 


